
Referat bestyrelsesmøde i Katrinehavens Venner  
den 5.maj 2025 

 
Tid:  kl. 1700-1900 
 
Sted:  Katrinehavens mødelokale 
 
Deltagere:  Jonna Bach Christensen 

Lotte Hjort Thomsen  
Ajanthan Manohararajah (Ajan) 
Therese Vogntoft 
Lissy Johansen 
Tyge Bech 
Anni Vogntoft  
Annette Højgård Hansen 
 

Afbud:  Henrik Andersen  
 
 
Referent: Lotte Hjort Thomsen 
 
 
Pkt. 1 Sommerfest 06.09.2025 
 • Opgavelisten til årets sommerfest gennemgås: 

o Sedler på dørene: 
▪ Der er nogle borgere der ikke kan forholde sig til de sedler der 

bliver sat på dørene til klyngerne som remindere til 
sommerfesten. De kan have svært ved at forstå tidshorisonten og 
kan blive påvirket af det. 

▪ Anni foreslår at de ophængte sedler gøres så anonyme, at 
borgerne ikke kan gennemskue hvad opslaget drejer sig om og at 
sedlerne ikke sættes op alt for tidligt.  

o Amerikansk lotteri: 
▪ Konceptet fra sidste år var en succes og gentages i år. 
▪ Der blev besluttet at satse på 200 stk. sponsorgaver igen i år. 
▪ Annette og Lissy bliver igen ansvarlige for det amerikanske 

lotteri. 
▪ Tyge har snakket med OK snacks.  

• Tyge sender en ansøgning snarest. Tyge efterspørger 
Katrinehaveskrivelsen til at vedlægge ansøgningen. 

• Jonna sender den hurtigst muligt 
▪ Annette tager kontakt til Kims Chips, som har en stop 

madspildskoncept, som evt kunne udnyttes. 
▪ Annette og Lissy efterspørger ligeledes Katrienhaveskrivelsen til 

vedlæggelse når der søges sponsorgaver: 
• Jonna fremsender den hurtigst muligt 

▪ Der bliver besluttet at der bestilles 4000 nitter til lotteriet 
▪ Der skal gøres rent i skuret inden sommerfesten, der var lidt 

beskidt sidste år. 
▪ Mini ”loppemarkedet” gentages. Overskuddet fra sidste år kan 

evt bruges på sponsorgaver, hvis udvalget af gaver skulle blive 
lidt tynd. 

o Musik: 
▪ The Mumes er bestilt. 



• Det aftales at bestille dem også til at spille til ”åbningen” af 
festen ligesom sidste år. 

• De skal bedes om at tage mere merchandise med. 
• Musikken var meget høj sidste år. De skal spørges om det 

var muligt at skrue en anelse ned. 
▪ Luni Smil: 

• Vi bestiller hende igen. 
• Ajanth kontakter personalet i klynge 4-6 og får lavet en 

liste over dem der gerne vil have besøg 
▪ Harmonika Lis: 

• Therese tager kontakt og forspørger om hun kunne være 
interresseret i at spille i klyngerne 4-6. Therese melder 
tilbage til Jonna. 

o DITTO toget: 
▪ Det virkede lidt som om folk var lidt rastløse efter kaffen så 

starten prøves fremrykket til kl 1545. Stoppested og rute bliver 
som sidste år. 

o Mad:  
▪ Vi prøver med et udleveringssted i haven mellem klynge 2 og 3. 

o Drikkevarer: 
▪ I 2024 var der lige lidt fadøl nok. De tidligere år har vi været så 

heldige at få en rest af en fustage udover den vi køber uden 
beregning, men i 2024 var der ingen rester. Der blev diskuteret 
forskellige muligheder, men der vil ikke blive ændret på den 
indkøbte mængde, der vil blive for meget spild. 

o Kage til kaffen: 
▪ Der er nu nogenlunde styr på mægden af kager. Lotte bager igen i 

år. 
o Søgning af sponsormidler ved Therese: 

▪ Det går ikke så godt i år. Alle ansøgte fonde har indtil videre givet 
afslag. 

▪ Therese vil i år prøve ansøge Lions club både for økonomisk 
støtte men også pølsevognen som tidligere. Nærmere tilgår. 

▪ Therese vil ligeledes prøve at søge om §18 midler, men der er 
ikke de store forhåbninger. 

 
o Teltet: 

▪ Byggetilladelsen til teltet sendes afsted i starten af juni 
▪ Taj kontaktes mht opdatering på teltets tilstand og hvornår teltet 

kan opstilles i henhold til byggetilladelsen. Nærmere tilgår. 
o Inbydelsen: 

▪ Der blev diskuteret hvordan vi kan tilsikre at reserverede 
pladser til kørestolsbrugere ikke går tabt under festen. 

• Det blev besluttet at i stedet for at reservere plads på 
forhånd at så ændre indbydelsen til at tilbyde 
pladsreservation til de kørestolsbrugere der ønsker det. 

 
Pkt. 2 Evt. 

 • Fredagsrock: 
o Pga udfordringerne mht opstilling af telt, bliver fredagsrock lige sat på 

pause og gentænkt. Vi vender stærkt tilbage til næste år med nyt 
koncept . 

• Næste møder bliver som følger: 
o 11/8 kl 1700-1900 



o 5/9 : forberedelse til selve festen 
  
 
 

 
 

Lotte Hjort Thomsen 
(referent) 

 


